
Vragen kiesdebat Eclipse 

  Bar Hoe zien jullie de verdere samenwerking met alma?  
 

De Winabarpagina is het vorige werkingsjaar een beetje uitgedoofd, hoe gaan jullie 
daar opnieuw leven in blazen? Of denken jullie dat deze pagina geen meerwaarde 
biedt? 

 
Er is nog steeds sprake dat de KUL de feestzalen van alma gaat overkopen. Hoe 
gaan jullie geïnformeerd blijven? Wat zouden jullie vinden van zo'n verandering? 

 
Jullie zeggen dat jullie meer willen inzetten op voorbereide muziek. Waar zien jullie 
verzoeknummers in zo'n setting? 

 

Je hebt bar en de alma is weg, wat doe je? 
 

Gaat het lied tunak tunak tun van daler mendhi 1 of 2 keer per bar gedraaid 
worden? 

 

 

Beheer In jullie visietekstje staat dat jullie transparant willen zijn over de financiën naar de 
rest van het presidium. Hoe gaan jullie dit concreet aanpakken? 

 
In het begin van het jaar wordt er meestal afgesproken hoe "veilig" er begroot zal 
worden. Wat is jullie mening hierover? 

 
Hebben jullie goed overzicht over draaiboeken van de voorbije jaren en hoe hard ga 
je je laten begeleiden door begrotingen van voorbije jaren? 

 

 

BR Jullie willen een BR-sectie op de Wina site. Dit zou zowel gericht zijn naar 
bedrijven als studenten. Wat voor content zouden jullie er graag op zien? Zou er 
ook rechtstreekse interactie tussen bedrijf en student mogelijk zijn? 

 
Hoe willen jullie BR-activiteiten aantrekkelijker maken? De taak van BR is student 
en werkgever bij elkaar brengen op een originele en amusante manier, maar toch 
blijken de studenten hier niet al te enthousiast voor te zijn. 

 
Wat is jullie mening over de prioriteit die BR activiteiten lijken te krijgen? Deze 
worden meestal pas tijdens het semester gepland wanneer de kalender al af is 
waardoor ze er ergens tussen gepropt worden. Zouden jullie inzetten op 
bijvoorbeeld al activiteiten vast te zetten bij het opstellen van de kalender tijdens 
ejwiekent? 

 
Duurzaamheid is één van de campagnepunten van Eclipse. Gaan jullie erop 
toezien dat de bedrijven waarmee jullie samenwerken zelf een duurzaam beleid 
hebben en geen schadelijke of vervuilende activiteiten uitvoeren? 

 
Zijn er evenementen die Wina beter vanuit zichzelf organiseert om dan bedrijven te 
contacteren om hieraan deel te nemen, ipv ze samen met het bedrijf te 
organiseren? Bijvoorbeeld een hackathon of netwerkingsavond die vast gepland 
staat in de kalender en waarvoor bedrijven uitgenodigd worden om dit te 
sponsoren in welke vorm dan ook. 

 
Zijn jullie van plan om iets op te zetten zodat contact met huidige sponsors in de 
toekomst behouden kan blijven? Als vervolg op deze vraag: Zijn jullie van plan 
sponsors van vorige jaren te hercontacteren? 

 

 



Cantus De opkomende senior heeft eigenlijk maar een half jaar meegedraaid in cantus. Nu 
is het al aan hem om dit trio te leiden. Zijn jullie hier klaar voor en weten jullie waar 
te zoeken naar informatie wanneer deze blijkt te ontbreken? 

 
Jullie beschrijven het verkennen van cantussen bij andere kringen met een 
delegatie. Is dit een presidiumfeature of willen jullie dit opentrekken naar alle 
geïnteresseerde leden, en hoe zouden jullie dit dan doen? 

 
Wat is jullie mening: Liever een cantus die tijdig gedaan is -zodat de opkuis niet te 
zwaar is en iedereen die wil van het stille gedeelte kan genieten- of een cantus die 
lang kan uitlopen, zodat iedereen die kan zo lang kan zingen als zijn/haar hartje 
begeert? 

 
Gaan er op regelmatige basis beloningen zijn voor mensen die verkleed in thema 
naar de cantus komen? 

 

 

Communicatie Hoeveel spelfouten staan er in de vragen van kiescomité aan de ploeg? 
 

Hoe gaan jullie de Instagrampagina van Wina gebruiken?  
 

Wat gebeurt er als mensen te laat zijn met tekstjes voor activiteiten? 
 

Hebben jullie nieuwe plannen voor de Winagenda? 
 

 

Cudi Hoe staan jullie tegenover vrijwilligers (die mogelijk geen ervaring hebben) die in 
de cudi komen shiften? 

 

 

Cultuur Hoe zien jullie het lenteconcert? Gaan jullie het format aanpassen? Hoe gaan jullie 
proberen meer academisch personeel tot op het lenteconcert te krijgen? 

 

Welke culturele activiteiten zien jullie geschikt voor het grote Winapubliek?  
 

Willen jullie in (Wina-)groep naar culturele activiteiten gaan of vooral activiteiten in 
de picture zetten? 

 
Op welke manier zie je de vertegenwoordiging en participatie van Wina in LOKO 
vergaderingen? Denk je daar in het perspectief voor álle Leuvense studenten, enkel 
de Wina studenten of enkel aan de goede werking van de kring? Op welke manier 
zie je je effect in deze massa av waar Wina maar 2 stemmen heeft? 

 
Lijkt een samenwerking met internationaal haalbaar en interessant voor cultuurreis 
of zou dit een te grote groep zijn om iets te kunnnen regelen. Of zijn er nog redenen 
waarom dit niet zou werken? Zouden jullie activiteiten samen plannen doorheen het 
jaar of zelfde problemen als boven. Persoonlijk vind ik dat een samenwerking 
tussen cultuur en internationaal heel interessant kan zijn 

 

 



EJW Tegen het einde van het eerste semester en zeker in het tweede semester is 
duidelijk dat steeds dezelfde groep eerstejaars actief naar de evenementen komt. 
Hebben jullie ideeën om een breder publiek aan eerstejaars aan te spreken met 
jullie activiteiten of zien jullie hier geen probleem? 

 
Jullie halen in je visie aan dat je graag ouderejaars wil zien op sommige ejw 
activiteiten. Hoe gaan jullie ervoor zorgen dat deze komen om de eerstejaars te 
leren kennen en niet gewoon chill onder vrienden naar een leuke activiteit te 
komen? 

 
Hoe zien jullie jullie rol op vlak van onderwijs? Vele van de activiteiten zijn nu niet 
om te zeggen studie stimulerend, bieden jullie gewoon een luisterend oor of willen 
jullie actief dingen organiseren of reclame maken voor onderwijs gerelateerde 
hulpdiensten? 

 
Wat gaat jullie policy zijn omtrent verhoudingen tussen eerstejaars en de oudere 
leden? Ik bedoel hiermee of jullie willen dat de eerstejaars eerst elkaar leren 
kennen voor jullie ze aan ouderejaars proberen introduceren of gaan jullie proberen 
dat ze zich zo snel mogelijk mengen met ouderejaars of wat er ook nog is van 
mogelijkheden. Wat denken jullie dat het voordeligst gaat zijn voor de nieuwe 
kindjes de we gaan ontvangen? 

 

 

GAK Hebben jullie concrete voorstellen om nog meer in te zetten op duurzaamheid? Op 
welke activiteiten kan dit beter? 

 
Dit jaar is geopteerd om geen themaweek te organiseren. Hoe en waarom willen 
jullie dit opnieuw introduceren? 

 
Waarschijnlijk is GAK doorsnede team kerstfeestje ook volgend jaar niet leeg. Wat 
is jullie visie hierover? Wat zouden jullie aanpassen? Wat zouden jullie behouden? 

 
Hoe zien jullie eventuele samenwerking met andere posten die activiteiten 
organiseren? 

 

Hoeveel eetstanden willen jullie volgend jaar organiseren? 
 

 

Internationaal Op welke manier willen jullie onze lokale activiteiten aantrekkelijker maken voor 
internationalen? Hoe willen jullie internationale studenten meer integreren binnen 
onze werking? 

 
Vinden jullie dat er een alternatief voor de Winagenda moet zijn voor internationale 
studenten? Misschien gewoon een samenvatting van de belangrijkste 
mededelingen? 

 
Willen jullie je actief inzetten om ervoor te zorgen dat inhoud op de Winasite, 
sociale media en de Winagenda vertaald wordt naar het Engels, zodat ook 
Internationals bereikt kunnen worden? Zoja, hoe gaan jullie er efficiënt voor zorgen 
dat dit consequent gebeurt? 

 
Lijkt een samenwerking met cultuur haalbaar en interessant voor cultuurreis of zou 
dit een te grote groep zijn om iets te kunnen regelen. Of zijn er nog redenen 
waarom dit niet zou werken? Zouden jullie activiteiten samen plannen doorheen het 
jaar of zelfde problemen als boven. Persoonlijk vind ik dat een samenwerking 
tussen cultuur en internationaal heel interessant kan zijn 

 

 

JV-papa Stel dat er een belangrijke beslissing wordt genomen op een PV in verband met de 
werking van jaaractiviteiten en het betrekken van jaarverantwoordelijken. Hoe zorg 
jij dat je jaarverantwoordelijken up-to-date blijven hierover, hoe zorg je daarnaast 
dat jij zelf zo een updates niet mist? 

 

 



Materiaal In jullie visietekstje spreken jullie over een inventaris. Hoe willen jullie die 
overzichtelijk en up-to-date houden? 

 
Jullie willen voedselverspilling tegengaan en wegwerp producten afraden. Op 
welke manier willen jullie dit expliciet doen? Gaan jullie bijvoorbeeld ook 
begrotingen/winkellijsten nakijken om na te gaan of er geen producten worden 
aangekocht die er nog zijn of die ingaan tegen dit beleid? 

 
Wat gaan jullie doen met de kelder en het gele huis? Is dit voor jullie ordelijk 
genoeg zonder veel nutteloze zaken, of gaan jullie deze opruimen? Hoe zit het met 
de tenten van Wina? Gaan jullie proberen nieuwe vast te krijgen of blijven we de 
oude/versleten gebruiken? 

 

 

Onderwijs In hoeverre is een onderwijsverantwoordelijke verbonden aan de sociale werking 
van Wina? Wordt er bijvoorbeeld toegekeken dat Wina ook studie stimulerende 
activiteiten of promotie doet? 

 

 

Presesduo Het is als ploeg zeer belangrijk om zeer hecht te zijn, jullie kennen misschien alle 
ploegleden maar soms is het voor een drukke derdejaars presidium lid moeilijk om 
alle nieuwe ploegleden te leren kennen. Hoe willen jullie dit aanpakken? 

 
Sommige ploegleden, zelfs mensen die voor het eerst in het presidium stappen, 
nemen meer dan één post op. Eén post is vaak al een druk takenpakket, dus 
meerdere combineren zorgt ervoor dat bepaalde taken niet volledig worden 
uitgevoerd. Hoe staan jullie hier tegenover? Moedigen jullie ploegleden aan om 
niet te veel hooi op hun vork te nemen, want voor sommigen is dat moeilijk om zelf 
in te schatten? 

 
Hoe staan jullie tegenover Scientica? Vinden jullie het belangrijk dat er vanuit jullie 
ploeg toch wat mandaten worden opgevuld daar of zien jullie dit als twee aparte 
werkingen? 

 
Hoe willen jullie alumni betrekken in de kringwerking? Wat is jullie standpunt over 
activiteiten specifiek gericht naar alumni (mogelijk met ouderejaars aangezien het 
gevoel heerst dat activiteiten van Wina erg gefocust zijn op de jongere student en 
ouderejaars zich minder hecht voelen met de kring). 

 
Hoe willen jullie in het komende werkingsjaar de interne communicatie en werking 
meer efficiënt laten verlopen? Zijn er pijnpunten waar jullie al oplossingen voor 
hebben bedacht? 

 
Hoe prioritair zien jullie de interne kwaliteitszorg van Wina? Hebben jullie plannen 
voor hervormingen? 

 
In hoeverre zullen jullie meedraaien in Winatuur? Hebben jullie ideeën voor het 
invoeren van meer duurzaamheid in de werking of het aankopen van duurzaam 
materiaal? 

 
Eclipse streeft naar duurzaamheid. Zien jullie mogelijkheden om dit duurzaam 
beleid te verankeren in bijvoorbeeld het huishoudelijk reglement van Wina? 

 

Stel, je komt op de KU Leuven en de lessen zijn weg. Wat doe je? 
 

Op welke manier zie je de vertegenwoordiging en participatie van Wina in LOKO 
vergaderingen? a) Denk je daar in het perspectief voor álle Leuvense studenten, 
enkel de Wina studenten of enkel aan de goede werking van de kring? b) Op welke 
manier zie je je effect in deze massa av waar Wina maar 2 stemmen heeft? 

 
Alle campagnepuntjes zijn campagnepuntjes die afgelopen vijf jaar ook al zijn 
verschenen. Hoe denken jullie ervoor te zorgen dit eindelijk goed genoeg aan te 
pakken zodat er effectief iets gebeurt en dat dit niet opnieuw campagnepuntjes 
worden volgend jaar? 

 
Een van jullie campagne campagnepuntjes is "Wina, meer dan activiteiten", hebben 
jullie al concrete ideeën over de mogelijkheden? 

 

Wat zijn de doelstellingen van Eclipse omtrent alumni? 
 

 



Secretaresse Intern is er soms het probleem dat te weinig presidiumleden de verslagen lezen. 
Iedereen zou dit moeten doen, als je er was om fouten op te sporen en te laten 
verbeteren en als je er niet was om mee te zijn met de werking. Wat is jouw visie 
hierover en wil je dit verbeteren en hoe wil je dit dan doen? 

 

 

Sport Het beloningssysteem voor de 24urenloop klinkt veelbelovend, is dit puur een 
erkenningsbeloning (zoals vernoeming in Winagenda) of denken jullie hier een 
compensatie tegenover te zetten zoals VTK en Ekonomika bijvoorbeeld? 

 
Niemand van jullie zat in sport tijdens de 24 urenloop dit jaar, de sportactiviteiten 
van het tweede semester konden niet doorgaan. Hoe zullen jullie omgaan met de 
mogelijks ontbrekende knowhow? 

 
De occasionele vermeldingen van IFB uitslagen in de Winagenda, zal dit bij elke 
match gebeuren, in samenspraak met het team gebeuren of zal dit enkel gebeuren 
bij positieve uitslagen? 

 
Op welke manier zie je de vertegenwoordiging en participatie van Wina in LOKO 
vergaderingen? a) Denk je daar in het perspectief voor álle Leuvense studenten, 
enkel de Wina studenten of enkel aan de goede werking van de kring? b) Op welke 
manier zie je je effect in deze massa av waar Wina maar 2 stemmen heeft? 

 
Hoeveel sportieve activiteiten gaan jullie proberen doen en hoe gaan jullie volk 
proberen te lokken? 

 

 

Webteam Jullie willen vele systemen vernieuwen, of dat is toch te lezen in jullie visietekst. Is 
er genoeg knowhow om de oude systemen om te zetten in nieuwe systemen zodat 
deze blijven functioneren? 

 
De nieuwe website is af en ziet er prachtig uit, zijn er genoeg webteamers die hier 
genoeg van weten om dit te onderhouden? 

 
Is de postenverantwoordelijke bereid om Scientica Webmaster te worden in de 
toekomst? 

 
Zijn er plannen om de wiki en de foto's van de oude site te verhuizen naar de 
nieuwe site? 

 


